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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  40. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 29.10. 2020. godine 

 

Zamjenik predsjedavajućeg OV pozdravio je sve prisutne. 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Mirnes Ajanović,  Dženan Džafo, Ilhana Fatić Nermin Hrvat, Emir 

Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo Kevrić, Lidija Miletović Berberović,  Mario Mirčić, 

Safeta Muftić, Anel Muftić,  Nedžad  Mušanović, Kruno Riđić, Elvir Rožajac, Nikola Šimić i 

Fadila Turki.  

Odsutni: Adis Čizmo, Branko Romić i  Igor Šimić, 

 

Nikola Šimić – zamjenik predsjedavajućeg Općinskog vijeća Vareš  konstatira da 

Vijeće može raditi jer ima kvorum za rad sjednice. 

Zamjenik predsjedavajućeg OV otvorio je 40. sjednicu s početkom u 14,00 sati, u 

velikoj sali Općine Vareš.   

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, pomoćnik načelnika – gosp. Ermin Musa, 

rukovodilac JURA-e gosp. Rusmir Berberović i  predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o odgovorima na postavljena 

vijećnička pitanja sa 39. sjednice OV održane  30.09.2020. godine i realizaciji Zaključaka. Na 

39. sjednici donesena su dva (2) Zaključka koji su u toku realizacije.  Postavljeno je osam (8) 

vijećničkih pitanja.  Na sva  pitanja usmeno je odgovorio Općinski načelnik na samoj sjednici, 

isti odgovori su dostavljeni i pismeno podnosiocima vijećničkih pitanja.    

 

 

(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

Elvir Rožajac  

 

1. Pitanje se odnosi na regionalni put koji vodi kroz naš gad Vareš. Postoji potreba 

izgradnje pravih ležećih policajaca, jer ove koje posjedujemo ne služe svrsi. 

Molim nadležne Općinske vlasti da se uputi dopis kantonalnom ministru za 

prostorno uređenje, promet i komunikaciju i zaštitu okoline. Tražiti najmanje 

pet ležećih policajaca. (dao je pojašnjenje)  

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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2. Dionica ispred tunela je u katastrofalnom stanju. Molim Općinske vlasti da 

upute apel prema ministru, koji je ujedno i A-SDA, a koji obnaša tu funkciju, 

tačnije ministar za prostorno uređenje, promet i komunikaciju i zaštitu okoline. 

Da pokušamo prije zime obnoviti tu dionicu. (dao je pojašnjenje) 

 

Kruno Riđić 

 

3. Fadil Likić, penzioner i stanovnik MZ Stupni Do nakon nekoliko pokušaja 

dobio je donaciju za obnovu kuće koju je oštetilo klizište. Međutim, kuća koja 

je napravljena sada je u međi, klizište opet prijeti. Želio bih da mu pomognemo 

da napravi  podzid, kako ne bi došlo do ugrožavanja njegovog doma.  (dao je 

pojašnjenje) 

 

Dženan Džafo 

 

4. Put prema MZ Neprivaj je u veoma lošem stanju. Radi se o makadamskom putu 

koji je u par navrata saniran. Međutim, obilne kišne padavine su u potpunosti 

isprale taj posipni materijal. Da li možemo, s obzirom i na finansijsku situaciju 

na općini Vareš, barem neke kritične tačke koje su teško premostive i prolazne 

da saniramo. 

  

Zamjenik predsjedavajućeg  OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 39. sjednice OV. 

      Nije bilo primjedbi i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik 

sa 39. sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa (13 

glasova „ZA“ )  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Ilhana Fatić, Branko Romić, Igor Šimić, 

Safeta Muftić i Đemo Kevrić) usvojen Zapisnik sa 39. sjednice OV.  

Zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za 40. 

sjednicu OV koji je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.  

Ispred predlagača, zamjenik predsjedavajućeg uz dato pojašnjenje predložio je  dopunu 

dnevnog reda i to: takča 1. „ Prijedlog o privremenom oslobađanju od obaveze plaćanja 

zakupnine za poslovne zgrade i poslovne prostore u vlasništvu Općine Vareš i komunalne 

naknade za poslovne prostore.“ i tačka 2. „ Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama-javne prodaje izgrađenog građevinskog zemljišta.“ 

U raspravi su učestvovali vijećnik Mario Mirčić i zamjenik predsjedavajućeg koji je 

sugerisao da se o Izvještaju o izvršenju budžeta Općine Vareš za period I-IX/2020. godine i 

Izmjenama i dopunama budžeta Općine Vareš za 2020. godinu, raspravlja kad općinski 

načelnik bude prisutan na sjednici. 

Zamjenik predsjedavajućeg stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 40. sjednice 

sa dopunom i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno (sa 13 glasova 

„ZA“) (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Ilhana Fatić, Branko Romić, Igor Šimić, Safeta Muftić i 

Đemo Kevrić) usvojen sljedeći  

D n e v n i    r e d 

 

1. Prijedlog Odluke o privremenom oslobađanju od obaveze plaćanja zakupnine za 

poslovne zgrade i poslovne prostore u vlasništvu Općine Vareš i komunalne  naknade 

za poslovne prostore. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 
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2. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje 

izgrađenog građevinskog zemljišta. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

3. Izvještaj/izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period 

januar/siječanj – septembar/rujan 2020. godine. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

4. Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2020. godinu.    

Izvjestilac:Općinski načelnik  

 

5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2021. godinu.    

Izvjestilac: Ermin Musa.  

 

6. Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih objekata 

JU Centar za socijalni rad Vareš. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

7. Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih objekata 

Javne predškolske ustanove „Dječije obdanište Vareš“ 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

8. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi oblikovanja građevinske parcele. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o građevinskom zemljištu. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

10. Prijedlog Odluke o utvrđivanju standarda i kriterija za konačna imenovanja na pozicije 

u regulirane organe. 

Izvjestilac: Komisija za statutarna pitanja i propise. 

 

11. Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2019. i 2020. godinu. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

12. Izvještaj o realizaciji programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta  za 

2020. godinu. 

Izvjestilac: Općinski načelnik.   

 

13. Informacija o rekonstrukciji i izgradnji regionalnog puta R-444 Podlugovi – Breza – 

Vareš – Vijaka – Podkamensko – i R -444 a Vareš – Bobovac – Kraljeva Sutjeska 

Izvjestilac: Općinski načelnik.  

 

14. Informacija o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš.     

Izvjestilac: Općinski načelnik  

  

15. Informacija o realizaciji projekata infrastrukture na području općine Vareš za 2020. 

godinu.    

Izvjestilac: Općinski načelnik.  

 



____________________________________       ____________________________________ 
4 

16. Informacija o provođenju Lokalnog ekološkog akcionog/akcijskog plana za općinu 

Vareš u 2019. godini.   

Izvjestilac: Općinski načelnik 

 

17. Informacija o provođenju godišnjeg i srednjoročnog plana potencijalnih projekata po 

modelu javno – privatno partnerstvo na području općine Vareš za 2019. godinu. 

Izvjestilac: Jedinica za upravljanje lokalnim razvojem. 

 

18. Tekuća pitanja. 

 

 

 

            Ad. 1. 

 

(Prijedlog Odluke o privremenom oslobađanju od obaveze  

plaćanja zakupnine za poslovne zgrade i poslovne prostore u  

vlasništvu Općine Vareš i komunalne  naknade za poslovne prostore.) 

 Ispred ovlaštenog predlagača, pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je dodatno 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac i Nikola Šimić. 

 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o privremenom oslobađanju od obaveze plaćanja zakupnine za poslovne 

zgrade i poslovne prostore u vlasništvu Općine Vareš i komunalne  naknade za poslovne 

prostore. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 12 glasova 

„ZA“i 1 „SUZDRŽANIM“glasom (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Ilhana Fatić, Branko 

Romić, Igor Šimić, Safeta Muftić i Đemo Kevrić) usvojena   

 

Odluka o privremenom oslobađanju od obaveze plaćanja  

zakupnine za poslovne zgrade i poslovne prostore u  

vlasništvu Općine Vareš i komunalne  naknade za poslovne prostore . 

 

 

Ad. 2. 

 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama-javne prodaje izgrađenog građevinskog zemljišta.) 

Ispred ovlaštenog predlagača, pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je dodatno 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac. 

   Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje izgrađenog 

građevinskog zemljišta. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 12 glasova „ZA“ i 

2 „SUZDRŽANA“ glasa) (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor Šimić, Safeta 

Muftić i Đemo Kevrić) usvojena  

 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama-javne prodaje izgrađenog građevinskog zemljišta. 

 

 

 

Ad.5. 

 

(Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2021. godinu.) 

 

  Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne 

naknade za 2021. godinu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

 Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2021. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 14 glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor 

Šimić, Safeta Muftić i Đemo Kevrić) usvojena 

 

Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade za 2021. godinu.   

 

 

   Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i 

 održavanje poslovnih objekata JU Centar za socijalni rad Vareš.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbe na Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i 

održavanje poslovnih objekata JU Centar za socijalni rad Vareš, te je upućuje Vijeću 

na razmatranje. 

 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih objekata JU Centar za 

socijalni rad Vareš. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 14 glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor 

Šimić, Safeta Muftić i Đemo Kevrić)  usvojena 

 

Odluka o davanju na upravljanje, korištenje i 

 održavanje JU Centar za socijalni rad Vareš.    

 

Ad.7. 

(Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih 

objekata Javne predškolske ustanove „Dječije obdanište“ Vareš“.) 

  

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbe na Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje, korištenje i 

održavanje poslovnih objekata Javne predškolske ustanove „ Dječije obdanište Vareš“, 

te je upućuje Vijeću na razmatranje 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje. 

  

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke 

o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih objekta Javne predškolske 

ustanove „Dječije obdanište Vareš“. 

  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 14 glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor 

Šimić, Safeta Muftić i Đemo Kevrić)  usvojena 

 

Odluka o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje poslovnih objekata 

 Javne predškolske ustanove „Dječije obdanište Vareš“. 

 

Ad.8. 

(Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi oblikovanja građevinske parcele.)     

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi oblikovanja 

građevinske parcele, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je jednoglasno (sa 14 

glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor Šimić, Safeta Muftić i 

Đemo Kevrić)  usvojena 

 

Odluka o prodaji nekretnine radi oblikovanja građevinske parcele. 
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Ad.9. 

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o građevinskom zemljištu.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o građevinskom 

zemljištu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je jednoglasno (sa 14 

glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor Šimić, Safeta Muftić i 

Đemo Kevrić)  usvojena 

 

Odluka o izmjeni Odluke o građevinskom zemljištu.  

 

 

Ad.10. 

(Prijedlog Odluke o utvrđivanju standarda i kriterija za 

 konačna imenovanja na pozicije u regulirane organe.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 19.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija je utvrdila Prijedlog Odluke o utvrđivanju standarda i kriterija za konačna 

imenovanja na pozicije u regulirane organe, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je jednoglasno (sa 14 

glasova „ZA“)  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, Igor Šimić, Safeta Muftić i 

Đemo Kevrić)  usvojena 

 

Odluka o utvrđivanju standarda i kriterija za  

konačna imenovanja na pozicije u regulirane organe.  

 

 

Ad.11. 

(Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2019. i 2020. godinu.) 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Kruno Riđić, Mario Mirčić i 

Nikola Šimić. 

 Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV uz Zaključak konstatuje 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2019. i 2020. godinu. 
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Ad.12. 

(Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije, 

 izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2020. godinu.) 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac, Kruno Riđić, 

Emir Islamović, Nikola Šimić i pomoćnik načelnika Ermin Musa koji je dao dodatno 

pojašnjenje i odgovorio na postavljena pitanja u raspravi. 

 Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje  

Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2020. 

godinu.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je sa 11 

glasova „ZA“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa  (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić, 

Igor Šimić, Safeta Muftić i Đemo Kevrić)  usvojen 

 

 

Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije, izgradnje 

 i obnove lokalnih cesta za 2020. godinu.  

 

 

 

 

Ad.13. 

(Informacija o rekonstrukciji i izgradnji regionalnog puta R-444Podlugovi-Breza-

Vareš-Vijaka-Podkamensko i R-444a Vareš-Bobovac-Kraljeva Sutjeska.) 

 Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac.  

 Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV uz Zaključak konstatuje 

da je Vijeće primilo k znanju. 

 

Informaciju o  rekonstrukciji i izgradnji regionalnog puta R-444Podlugovi-Breza-Vareš-

Vijaka-Podkamensko i R-444a Vareš-Bobovac-Kraljeva Sutjeska . 

 

 

 

Ad.14. 

(Informacija o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš.) 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV uz 

Zaključak konstatuje da je Vijeće primilo k znanju 

 

 

Informaciju o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš 
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Ad.15. 

(Informacija o realizaciji projekata infrastrukture 

 na području općine Vareš za 2020. godinu.) 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja i pitanja iznijeli vijećnici: Elvir 

Rožajac i Kruno Riđić.  

 Općinski načelnik dao je dodatno pojašnjenje i odgovorio na neka pitanja postavljena 

u raspravi. 

 Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV uz Zaključak konstatuje 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o realizaciji projekata infrastrukture 

 na području općine Vareš za 2020. godinu 

 

Ad.16. 

(Informacija o  provođenju Lokalnog ekološkog  

akcionog/akcijskog plana za 2019. godinu.) 

  

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV uz 

Zaključak konstatuje da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o provođenju Lokalnog  

ekološkog akcionog/akcijskog plana za 2019. godinu.  

 

Ad.17. 

(Informacija o  provođenju godišnjeg i srednjoročnog plana potencijalnih projekta po 

modelu javno-privatno partnerstvo na području općine Vareš za 2019. godinu.) 

  

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV uz 

Zaključak konstatuje da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o  provođenju godišnjeg i srednjoročnog plana potencijalnih projekta 

po modelu javno-privatno partnerstvo na području općine Vareš za 2019. godinu. 
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Ad.3. 

(Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš 

 za period januar/siječanj – septembar/rujan 2020. godine.) 

 

 Komisija za privredu, budžet i finansije na 22. sjednici održanoj 22.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija sugeriše Općinskom načelniku da se sredstva iz budžeta troše u 

skladu sa punjenjem budžeta i da se poštuju zakonski okviri. 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja iznijeli vijećnici Kruno Riđić i 

Mirnes Ajanović. 

 Općinski načelnik u svom obraćanju dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku 

dnevnog reda. 

 Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj-

septembar/rujan 2020. godine 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da sa 9 

glasova „ZA“ i 7 „SUZDRŽANIH“ (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić i Igor 

Šimić) glasova nije usvojen  

 

Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš 

 za period januar/siječanj – septembar/rujan 2020. godine. 

 

Ad.4. 

(Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2020. godinu.) 

 

 Komisija za privredu, budžet i finansije na 22. sjednici održanoj 22.10.2020. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija prihvata Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2020. 

godinu uz dopune i izmjene sa kojima će ovlašteni predlagač upoznati Vijeće 

na sjednici. 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2020. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg konstatuje da sa 9 glasova 

„ZA“ i 7 „SUZDRŽANIH“ (odsutni vijećnici: Adis Čizmo, Branko Romić i Igor Šimić) 

glasova nisu usvojene  

 

Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2020. godinu.  
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Ad.18. 

                                             (Tekuća pitanja.) 

 

  Zamjenik predsjedavajućeg OV upoznao je prisutne sa pristiglom poštom: 

1.   Dopis za savjet, pomoć ili podršku dostavljen od Jakić Terezije Očevija, Vareš od 

09.10.2020. godine. Zamjenik predsjedavajućeg OV upoznao je prisutne da je 

Kolegij raspravljao o dopisu i isti je proslijeđen službi na daljnje postupanje. 

2. Zahtjev BBM d.o.o. Sarajevo za sastanak upućen Premijeru Vlade FBiH broj: 1971-

16/20 od 14.10.2020. godine  u vezi razmatranja deblokiranja investicije u BBM-

Vareš d.o.o. Vareš, općina Vareš. Zahtjev je dostavljen na znanje. 

 

U raspravi su učestvovali vijećnici Mirnes Ajanović i Nikola Šimić koji su iznijeli 

svoje mišljenje u vezi postupanja po dopisima građana. 

 

Općinski načelnik u svom obraćanju iznio je svoje mišljenje u vezi općenitog 

problema vodovoda u MZ i upravljanja sa istim. Uz dato pojašnjenje izjavio je da 

daje podršku BBM. Upoznao je Vijeće da mandat općinskom načelniku i 

Općinskom vijeću prestaje sa 01.11.2020. godine a zakonski nije regulisano kako i 

na koji način će lokalne zajednice da funkcionišu do izbora novih zvaničnika. Na 

kraju se zahvalio svima na dosadašnjoj suradnji. 

Sekretar OV podsjetio je vijećnike da obavezu dostavljanja Izjave o imovinskom 

stanju izabranih zvaničnika. Izjave je potrebno dostaviti Stručnoj službi OV do kraja 

novembra tekuće godine. 

 

    Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

           Sjednica je završena u 15,20 sati. 

 

 

 

 

S E K R E T A R 

 

Leon Pavlović 

 

 

 

 

        ZAPISNIČAR 

 

       Azra Pijadžer 

 

 PREDSJEDAVAJUĆA 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

               Mahira Brkić  


